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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, i hvilket omfang SKAT aflønner sine medarbejdere med det, der 

kaldes sportler – altså at de involverede medarbejdere får procenter af det, de kan forhøje 

skatteydernes ansættelser med? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende svar fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”SKAT aflønner ikke sine medarbejdere med sportler – altså hvor de involverede medar-

bejdere får procenter af det, de kan forhøje skatteydernes ansættelser med.” 
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